
Wniosek radnego

zgłoszony w czasie sesji Rady Miasta Żyrardowa w dniu 11 marca 2021 roku

Po zapoznaniu się z informacjami znajdującymi się na tablicach umieszczonych 
na przystankach autobusowej komunikacji miejskiej oraz z opiniami mieszkańców sprawie 
ich jakości, wnioskuję o zaproponowanie operatorowi wymiany tabliczek informacyjnych. 
Istotną zmianą wprowadzoną na nowych tabliczkach informacyjnych powinno być 
zwiększenie ich czytelności (choćby poprzez powiększenie wielkości liter i cyfr) oraz 
dokładniejszy opis przebiegu trasy autobusu konkretnej linii. Pasażerowie powinni mieć 
możliwość szybkiej oceny przebiegu trasy dzięki umieszczeniu informacji o wszystkich 
przystankach na danej trasie lub chociaż o najważniejszych obiektach w mieście, np. urzędy, 
szkoły, szpital, dworzec kolejowy.

Proszę o rozpatrzenie takiej możliwości.
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